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Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Úterý, 12. dubna 2022 v 14:00, hybridní formou, prezenčně v zasedací místnosti 038 

v budově 44 a online v prostředí MS Teams. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. online 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

Mgr. Adéla Lamaczová online 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA 

online  

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

Studentská komora: 

PharmDr. Tomáš Bílik 

Mgr. David Švestka 

Jaroslava Jamrichová online 

Van Anh Nguyenová online 

Jana Melicharová 

Viktorie Sekaninová 

Omluveni: 

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

Veronika Slezáková 

 

 

Hosté: 

prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

děkan 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

doc. Ing. Pavel Bobáľ, CSc. 

proděkan 

prof. PharmDr. Karel Šmejkal, Ph.D. 

proděkan 

PharmDr. Jakub Treml, Ph.D. 

proděkan 

Ing. Martina Ježková 

tajemnice 
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Mimořádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity 

(dále jen „As FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 5. dubna 2022 

s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

  
1. Zahájení zasedání  

2. Schválení programu  

3. Volba zapisovatele  

4. Projednání a schválení rámcového rozpočtu FaF MU na rok 2022  

5. Různé 

6. Návrh a schválení usnesení 

7. Ukončení zasedání 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 
 

1. Zahájení zasedání  

Předseda AS FaF Dr. Goněc přivítal na zasedání všechny přítomné senátory, hosty a 

členy akademické obce jak prezenčně, tak připojené v rámci MS Teams, a představil 

novou tajemnici FaF, Ing. Martinu Ježkovou. 

 

2. Schválení programu jednání  

Dr. Goněc představil program a vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky, vyzval 

senátory k hlasování, které proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams. 

Hlasování: 18 – 0 – 0 

Program byl schválen v předložené formě. 

 

3. Volba zapisovatele 

Dr. Goněc navrhl po předchozí domluvě Dr. Chalupovou a vyzval k případným dalším 

návrhům. Žádné další návrhy z pléna nepadly, Dr. Goněc tedy zahájil hlasování zvednutím 

ruky prezenčně / v MS Teams. 

Hlasování: 17 – 0 – 1 

Zapisovatelkou byla zvolena Dr. Chalupová. 

 

4. Projednání a schválení rámcového rozpočtu FaF MU na rok 2022  

Úvodem tajemnice FaF Ing. Ježková představila formou prezentace Informace o 

hospodaření fakulty v roce 2021. Zmínila, že fakulta vytvořila hospodářský výsledek ve 

výši 1 800 tis. Kč a dle pravidel hospodaření MU se musí rozdělit 10 % RMU, přičemž 

zbytek zůstává pro FaF a bude rozdělen do Fondu odměn a rezervního fondu. V souhrnu 

zmínila hospodaření s fondy a částky, které budou z těchto fondů k dispozici pro rok 2022. 

Následovala prezentace rozpočtu pro rok 2022 v jednotlivých kapitolách rozpočtového 

členění. Ve výnosové (příjmové) části souhrnně komentovala institucionální zdroje a dále 

individuální zdroje fakulty, tj. účelové zdroje na vzdělávání a vědu v rámci projektů nebo 

stipendií a vlastní zdroje a čerpání fondů, kde se fakulty v kapitole doplňkové činnosti týká 

především smluvní výzkum. Zdůraznila nákladovou (výdajovou) část rozpočtu, která 
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pracuje s osobními a sociálními náklady, provozními náklady vč. služeb a cestovného a 

stipendii. Nejsou rozpočtovány dotační odpisy z majetku a převody do fondů. Tajemnice 

FaF zmínila, že senátu byl předložen plán rozpočtu na rok 2022, a podrobněji popsala 

kapitolu Centralizovaných prostředků, v jejímž rámci se centralizuje dle podílu na 

výnosech pro zajištění celouniverzitních agend, dle podílu na celkových užitných plochách 

(tzv. Doplňkový investiční fond pro plánované investiční akce a opravy) a fakulta také 

přispívá na Centrum jazykového vzdělávání a Centrum univerzitního sportu. Podotkla, že 

sběr požadavků fakult na centralizované prostředky na příští rok bude probíhat do 30.9., 

přičemž požadavkem FaF bude především položka nájemného. Prezentovala položky 

rozpočtu na rok 2022, nejprve neinvestiční část, tj. běžné výdaje kalendářního roku jako 

mzdy, odvody, energie, služby nebo odpisy se zaměřením na kapitolu nájemného, kdy 

částka kolem 11 mil. Kč se bude v příštích letech zvyšovat díky rostoucí inflaci. Tuto částku 

bude fakulta požadovat po RMU z centralizovaných prostředků. Služby jsou účtovány dle 

aktuální spotřeby a odhadem i zde dojde k navýšení o 30 %. Následovala investiční část 

rozpočtu, kdy pro rok 2022 není stanoven limit použití FRIM evidovaného u hospodářských 

středisek, tento fond je velmi diskutován, neboť se jedná o jediný zdroj pro přístrojové nebo 

stavební investice. Pro rok 2022 jsou plánovány přístrojové investice ve výši přes 3 165 tis. 

Kč z Národního plánu obnovy a investiční výdaje z FRIM dle požadavků ústavů. Ve FRIM 

FaF je k 1.1. 2022 alokováno 2 668 tis. Kč. 

Ing. Ježková následně v tabulkách představila investice do přístrojů, které budou pro rok 

2022 plánovány v celkovém objemu 3 365 tis. Kč. V rámci neinvestiční části zdůraznila, 

že rozpočet veřejné VŠ by měl být koncipován jako vyrovnaný, plánován je mírný kladný 

hospodářský výsledek 426 tis. Kč. Jedná se o rámcový rozpočet, částky zatím nejsou 

rozepsány na jednotlivá pracoviště fakulty. Rozpočet byl představen Ekonomické komisi 

AS FaF, která jej diskutovala s děkanem a tajemnicí. Předseda Ekonomické komise doc. 

Gajdziok informoval, že na základě tohoto setkání vzniklo usnesení, které jednohlasně 

doporučuje AS FaF přijetí rozpočtu na rok 2022 v uvedeném znění. V následné diskusi 

proděkan prof. Šmejkal k investicím podotkl, že z NPO je plánován nákup přístrojů pro 

další rozvoj FaF a praktické výuky, jako jsou víceúčelový extraktor nebo plynový 

chromatograf. Dr Goněc zahájil hlasování zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams. 

Hlasování: 18 – 0 – 0 

Rámcový rozpočet FaF MU na rok 2022 byl schválen v předloženém znění. 
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5. Různé  

Předsednictvo AS FaF nemělo pro tento bod připravený žádný podnět, Dr. Goněc se tedy 

obrátil na senátory, zda mají nějaký návrh, nikdo se nepřihlásil. 

 

6. Návrh a schválení usnesení  

Předseda AS FaF Dr. Goněc přednesl návrh usnesení ze zasedání AS FaF MU: 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

1. Schvaluje rámcový rozpočet FaF MU na rok 2022 v předloženém znění. 

 

Hlasování proběhlo zvednutím ruky prezenčně / v MS Teams. 

 

Hlasování: 18 – 0 – 0  

Návrh usnesení byl schválen v předloženém znění. 

 

7. Ukončení zasedání                                       

Dr. Goněc závěrem zmínil, že bude potřeba další mimořádné zasedání kvůli schválení 

podmínek přijímacího řízení pro studenty z Ukrajiny, přičemž forma zasedání může být 

kvůli usnášeníschopnosti opět hybridní, poděkoval senátorům za účast a ukončil zasedání.  

 

 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU 

 

 

 

 

__________________________________ 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

Zapisovatelka 
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